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Maastricht, 19 oktober 2021 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van 50PLUS en PvdA inzake Woningverzakkingen in Heer. 
 
Geacht college, 
 
In de raadsinformatiebrief (RIB) van 1 oktober lezen wij over een gesprek dat op 30 september heeft 
plaatsgevonden met gedupeerde bewoners uit de wijk Heer. 
 
1. Wanneer kunnen de gedupeerde bewoners het door u toegezegde verslag van de bijeenkomst van 30 
september verwachten? 
Wij lezen in de RIB: “Mogelijk kunnen de gemeente en andere overheidsinstanties met hun beschikbare 
kennis, wel helpen bij een nader onderzoek van de specifieke situatie per woning. 
2. In de RIB schrijft u over ‘mogelijk helpen’. 
- Welke mogelijkheden ziet u? 
- Op welke andere overheidsinstanties doelt u? 
- Welk nader onderzoek per specifieke woning heeft u in gedachte? 
3. In overleg wilt u bekijken welke vervolgstappen gezet kunnen worden. 
   Aan welke vervolgstappen denkt u? 
4. ACSG concludeert in haar presentatie dat: “een onderzoek naar die fundering niet nodig is”.  
- De Hanselman groep schrijft o.a. dat de kosten om de fundering te herstellen niet berekend kunnen 

worden, dus worden deze maar buiten beschouwing gelaten. 
- De bouwinspecteur van het ingenieursbureau Van der Werf & Nass concludeert: “Het is aan te bevelen 

de betreffende fundering te onderzoeken alvorens herstel uit te voeren”. 
Gaat er nog een opdracht gegeven worden om onderzoek te verrichten naar die funderingen? Zo neen, 
waarom niet? 
5. De verschillende overheden hebben een zorgplicht naar de Nederlandse bevolking (de dienende 
overheid die er is voor inwoners die het niet redden). De gedupeerde bewoners van Heer voelen geen 
steun vanuit die verschillende overheden. De ene partij wijst/verschuilt zich achter de andere partij. 
Bent u het met ons eens dat dit een ongewenste situatie is voor de gedupeerde bewoners? 
Zo ja, wat bent u voornemens te doen om de gedupeerde bewoners echt te helpen en te ondersteunen? 
6. De problematiek van de woningverzakkingen in Heer is vergelijkbaar met de problematiek in Groningen. 
Bent u het met ons eens dat, net zoals in Groningen, een coördinator moet worden aangesteld? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
50PLUS Maastricht  PvdA 
Bennie van Est  Anita van Ham 
Willy Bronckers 


